
                                            Protokół Nr XXXII /2017 

 Sesji  Rady  Gminy  w  Oksie  odbytej  w   dniu  30 sierpnia 2017 roku. 

 

           Otwarcia Sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy w Oksie Pan Zbigniew 

Bełtowski witając zgromadzonych uczestników Sesji. Przewodniczący Rady zapoznał 

z porządkiem obrad. Porządek obrad został poddany pod głosowanie. Wszyscy 

jednogłośnie byli za jego przyjęciem. Na stan 15 radnych udział w Sesji wzięło 13   

radnych zgodnie z załączoną listą obecności. 

 

     Porządek obrad  : 

 

1. Otwarcie Sesji, powitanie uczestników, stwierdzenie quorum . 

2. Interpelacje radnych. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie : 

 zmiany w budżecie gminy na 2017 rok 

 stwierdzenia  przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej w Węgleszynie w ośmioletnią Szkołę Podstawową       

w Węgleszynie 

 stwierdzenia przekształcenia Zespołu Placówek Oświatowych           

w Oksie w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Oksie 

4. Zapytania i wolne wnioski. 

5. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje radnych. 

6. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 2. 

 

   W interpelacjach radnych głos zabrali : 

 - radny Popiół Adam z Węgleszyna – zwrócił się z pytaniem czy jest sprawna 

równiarka 

 

Ad. 3 

 

Podjęcie uchwał w sprawie : 

 

- zmian w budżecie gminy  na 2017 rok 

zabrała głos Pani  Skarbnik Gminy która   omówiła projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie gminy na 2017 rok 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej         

w Węgleszynie w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Węgleszynie 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- stwierdzenia przekształcenia Zespołu Placówek Oświatowych w Oksie w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową w Oksie 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

 



Ad. 4. 

W zapytaniach i wolnych wnioskach głos zabrali :  

 

Wójt Gminy który poinformował iż odbył się  konkurs na stanowisko Kierownika 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Oksie , gdzie ofertę złożyła Pani Ewa Grzyb 

z Karsznic która aktualnie jest pracownikiem  Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

we Włoszczowie i zostanie zatrudniona z dniem 1-go października br. 

- radny z Zakrzowa Dąbrowski – chodzi o zniszczenie drogi w Zakrzowie przez 

Nadleśnictwo 

- radny z Oksy Adamczyk – czy da się uporządkować posesję po Bratkach w Oksie 

 

Ad. 5. 

Udzielenie odpowiedzi na interpelacje radnych : 

- radnemu z Węgleszyna  - równiarka jest sprawna   

- radnemu  z Zakrzowa –  wystosujemy ponowne pismo 

- radnemu z Oksy – wystąpimy do właściciela o rozbiórkę 

 

 

W związku z wyczerpaniem tematyki Sesji Przewodniczący Rady podziękował              

za udział  w obradach oraz dokonał zamknięcia obrad. 

Protokólant : J.Mróz. 

      


